
Meervouden op –ik en –es 

 Voorbeeld: dreumes, havik  

Normaal bij het meervoud: verdubbeling laatste 
medeklinker.  

 hok – hokken, stal – stallen etc.  

Woorden op onbeklemtoonde –ik en –es krjgen 
geen verdubbeling:  

   dreumes – dreumesen, maar lerares – leraressen 

    havik – haviken, monnik – monniken.  

  

 

 

 

 

 

 



Oefeningen:  

1. Noteer het meervoud van:  

- Monnik 

- Luiwammes 

- Kubus 

- Vonnis 

 

- 2. Zoek twee woorden op die eindigt met een 
onbeklemtoonde –es of –ik.  

  

 

 

  

 
 

 
 
 
 


